

有關四至六年級進行「篇篇流螢網上閱讀計劃」事宜

敬啟者：

為培養學生從閱讀中學習中國歷史文化，本校已參加中國文化研究院推出的「篇篇流螢網上閱讀計劃」，為四至六年級學生提供優質的網上閱讀平台。

登入網址如下：

<https://fireflies.chiculture.org.hk/>



或通過本校網頁進入「學生常用網站」後登入該計劃：

<http://www.ktmy.edu.hk/UsefulWebsites/>



由 2021 年 10 月 4 日起，學生只須使用學生手冊(P.66)上已發放的學校電郵用戶名稱及密碼即可登入「篇篇流螢網上閱讀計劃」。平台將於每星期定期發放文章，學生閱讀文章並回答問題後，即可累積分數以晉升不同等級；計劃另設「獎章計劃」，按學生閱讀頻率頒發，以鼓勵學生閱讀。而老師將在圖書課堂內指導學生詳盡的使用方法，請家長垂注。

有關系統的操作說明可掃描右下方二維碼了解。



敬希家長鼓勵子女積極參與計劃，培養良好閱讀習慣，促進自主學習。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與圖書館主任湯老師聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月二十五日

註：請於 10 月 27 日（星期三）或之前簽覆電子回條

Kam Tin Mung Yeung Public School
Notice (No : 053E/2021)

25.10.2021

“Fireflies Reading Scheme” for P.4 to P.6

Dear Parents/Guardians,

In order to foster students' reading habit and enhance their knowledge on Chinese history and culture, the school has participated in “Fireflies Reading Scheme” (“Fireflies”), organized by the Academy of Chinese Studies (ACS). The scheme can provide excellent online reading materials for our Primary 4 to 6 students.

Link to login:

<https://fireflies.chiculture.org.hk/>



Or students can visit “Useful Website” on the school website to login.

<http://www.ktmy.edu.hk/UsefulWebsites/>



Starting from 4th October, 2021, students can login with the school email accounts and passwords, which can be found on the Student Handbook P. 66, to login “Fireflies”. The website will distribute some articles each week. By reading and answering some related questions, students will be awarded for marks to upgrade to a higher level. Students will also be awarded Badges, depending on the reading frequency, to encourage online reading. Students can scan the QR code below for the manual of the “Fireflies”. Teachers will also guide the students how to use it in the Library lesson.

Students can also scan the QR Code below for more details about the operating instructions of the system.



Parents please kindly encourage your children to join the scheme, with an attempt to foster their reading habit and ability for self-learning.

If you have any enquiries, please contact Ms TANG Wanqin at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

*Remarks: Please sign the e-notice by 27th October, 2021 (Wednesday).